
1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Χωρίς παιδοψυχιατρική κλινική η Κρήτη
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 6 Ημερομηνία

έκδοσης:
05-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

261.84 cm² Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Χωρίς παιδοψυχιατρική κλινική η
Σε κέντρο ημερήσιοί νοσηλεί- 
as έχει aximcos μεχαβληθεί από 
προχθέε η παιδοψυχιαχρική κλι
νική χου πανεπισχημιακού νο
σοκομείου Ηρακλείου (ΠΑΓΝΗ), 
λόγω xns oo(3apns υποσχελέχω- 
ons xns. Οπωε ανακοίνωσε χο 
σωμαχείο εργαζομένων χου νο
σοκομείου, πλέον χο Πανεπισχη- 
μιακό Ηρακλείου θα καλύπχεχαι 
από παιδοψυχίαχρο μόνο oxis 
ημέρε3 γενική3 εφημερία3, με 
αποχέλεσμα η 24ωρη εφημε- 
ριακή κάλυψη xns κλινικήε να 
μην είναι εφικχή. «Σχην πράξη 
αυχό σημαίνει όχι η κλινική θα 
λειχουργεί κανονικά χο πρωί, 
xis υπόλοιπεε ώρε3 παιδοψυχί- 
axpos θα βρίσκεχαι μόνο όχαν 
εφημερεύει χο νοσοκομείο και 
εάν ένα παιδί χρειασχεί εισαγω
γή για νοσηλεία σε παιδοψυχι- 
αχρική κλινική αυχή θα πρέπει 
να γίνει σχην Αθήνα», σημειώνει

Μόνο όταν εφημερεύει 
το πανεπιστημιακό 
νοσοκομείο Ηρακλείου 
θα καλύπτεται η ειδικό
τητα- «Καμπανάκι» 
από το σωματείο 
εργαζομένων.

σχην «Κ» ο πρόεδρο3 χου σωμα- 
χείου Δημήχρη3 Βρύσαλη3.

Σύμφωνα με χον ίδιο, η εξέλι
ξη αυχή δεν είναι αιφνιδιασχική. 
Το νοσοκομείο από χον περασμέ
νο Σεπχέμβριο έχει μείνει με δυο 
Yiaxpous επιμελή^ Β' -ο xpixos 
Yiaxpos που υπηρεχούσε tcos χό- 
χε παραιχήθηκε λόγω χων συνθη
κών εργασίαε- οι οποίοι κάνουν 
από 15 εφήμερα ο καθένα3, εκ 
χων οποίων χουλάχισχον έξι δεν

αποζημιώνονται. Σχην χελευχαία 
προκήρυξη χου υπουργείου για 
πρόσληψη μόνιμου προσωπικού 
σχο ΕΣΥ προβλέπονχαν δύο επι- 
μεληχέ3 παιδοψυχίαχροι για χο 
νοσοκομείο, ωσχόσο δεν υπήρξε 
κανένα ενδιαφέρον. Onais αναφέ
ρουν οι εργαζόμενοι σε ανακοίνω
σή xous, «καμία προοπχική δεν 
φαίνεχαι να υπάρχει για χη συνέ
χιση xns λειχουργία5 xns κλινική3 
αφού χο προσωπικό έχει υπερβεί 
χα όριά χου. Το νοσοκομείο από 
εδώ και πέρα θα καλύπχεχαι από 
παιδοψυχίαχρο μόνο axis ημέρεε 
γενική3 εφημερίαε».

Αξίζει να σημειωθεί όχι η παι- 
δοψυχιαχρική κλινική χου ΠΑΓΝΗ 
δέχεχαι περισχαχικά από όλη χην 
Κρήχη και από νησιά χου Αιγαίου 
(Κυκλάδεε και Δωδεκάνησα), κα- 
Ocbs είναι η μοναδική δημόσια σχε- 
χική δομή σχην περιοχή. Σύμφωνα 
με χον κ. Βρύσαλη, η λειχουργία

Κρήτη
xns ξεκίνησε χο 2015 με ευρω- 
παϊκούβ nopous και έχει φχάσει 
να νοσηλεύει χαυχόχρονα και 8-9 
παιδιά με σοβαρά προβλήμαχα ψυ- 
xums uYxias. Οπω5 χονίζει χο σω
μαχείο με χην χελευχαία εξέλιξη, 
«μένει η Κρήχη και όλο χο νόχιο 
Αιγαίο, xaipis δημόσια παιδοψυχι- 
αχρική κλινική, παρά xis συνεχείε 
εκκλήσειε και προειδοποιήσει 
χου σωμαχείου μα3, παρά χο φιλό- 
χιμο και χην προσπάθεια χων ερ
γαζομένων σχην κλινική που ένα 
χρόνο χώρα υπερβάλλουν εαυχόν 
για να μείνει ανοιχχή η κλινική χω- 
pis άδειε5, ρεπό, xaipis δικαίωμα 
να αρρωσχήσουν».

Και έπεχαι συνέχεια. Σύμφωνα 
με χον κ. Βρύσαλη, σε ένα εξάμηνο 
και η παιδοχειρουργική χου νοσο
κομείου θα μείνει με δύο γιαχρού3, 
αφού ο διευθυνχήε xns πρόκειχαι 
να συνχαξιοδοχηθεί.

ΠΕΝΝΥ ΜΠΟΥΛΟΥΤΖΑ



2;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Στελέχωση του ΕΚΑΒ με πυροσβέστες &
στρατιωτικούς

Πηγή: ΝΑΥΤΕΜΠΟΡΙΚΗ Σελ.: 7 Ημερομηνία
έκδοσης:

05-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

411.0 cm² Κυκλοφορία: 410

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Στελέχωση ίου ΕΚΑΒ με 
πυροσβέστες & στρατιωτικούς
Στόχος να καλυφθούν οι ανάγκες στα ασθενοφόρα

Την έκδοση Πράξης Νομο
θετικού Περιεχομένου για 
την αξιοποίηση στελεχών 
της Πυροσβεστικής και των 
Ενόπλων Δυνάμεων, ώστε 
να καλυφθούν άμεσα οι 
ανάγκες στελέχωσης των 
ασθενοφόρων του ΕΚΑΒ, 
προανήγγειλε ο πρωθυπουρ
γός Κυριάκος Μητσοτάκης.

Της Ανθής Αγγελοπούλου
aagehpouJou@naftemporiki.gr

Ο ΠΡΩΘΥΠΟΥΡΓΟΣ κατά τη διάρ
κεια ιης επίσκεψής ίου χθες στο 
υπουργείο Υγείας, ανέφερε ότι 
αυτό δεν αποτελεί υποκατάστατο 
του συνολικού σχεδιασμοΰ για 
το ΕΚΑΒ, ωστόσο, όπως είπε, οι 
πολίτες θα δουν διαφορά στην 
ταχύτητα και την ποιότητα των 
παρεχόμενων υπηρεσιών άμεσα. 
Δήλωσε μάλιστα χαρακτηριστι
κά: «'Εχουμε αναλάβει όλοι μαζί 
ένα μεγάλο εθνικό στοίχημα: η 
χώρα να αποκτήσει ένα Εθνικό 
Σύστημα Υγείας αντάξιο των προσ
δοκιών των Ελλήνων πολιτών».

Όπως είπε, η κυβέρνηση έχει 
έναν εξαιρετικά αναλυτικό και 
λεπτομερή προγραμματισμό 
για τις παρεμβάσεις που θα κά
νει εκτός των προσλήψεων στο 
ΕΣΥ, ενώ σημείωσε ότι υλοποι
ούνται ταχύτατα δράσεις μέσω 
του Ταμείου Ανάκαμψης που 
αφορούν τα νέα Τμήματα Επει
γόντων Περιστατικών και τα Κέ
ντρα Υγείας, τα οποία σύντομα θα 
παραδοθούν. Μεγάλη βαρύτητα 
έριξε και στους τομείς πρόληψης

και ψυχικής υγείας, συμπληρώ
νοντας πως αναλυτικά στοιχεία 
θα δοθούν στις προγραμματι
κές δηλώσεις. Κλείνοντας, ο κ. 
Μητσοτάκης τόνισε: «Θέλω να 
επαναλάβω ότι και εγώ προσω
πικά θα παρακολουθώ σε τακτά 
χρονικά διαστήματα την πρόοδο 
την οποία θα επιτυγχάνουμε. Το 
ξαναλέω: είναι ένα στοίχημα για 
όλους μας, όλοι μαζί θα το κερ
δίσουμε αυτό το στοίχημα, γιατί 
οι Έλληνες πολίτες αξίζουν μια 
καλύτερη δημόσια υγεία και θα 
την έχουν».

Αντιδρούν οι πυροσβέστες
Ο τομέας υγείας έχει ανάγκη 
από χρηματοδότηση και όχι από 
συμπράξεις με δανεικούς πυρο
σβέστες και στρατιωτικούς, επι
σημαίνει με ανακοίνωσή της η 
Ενωτική Αγωνιστική Κίνηση Πυ
ροσβεστών. Υπενθυμίζει μάλιστα 
ότι ο σχεδιασμός αυτός είναι πιο

εξελιγμένη συνέχεια της τροπο
λογίας 181/2 του 2016 των ΣΥΡΙ- 
ΖΑ - ΑΝΕΛ. Θυμίζουν επίσης ότι 
ο υπουργός Πολιτικής Προστα
σίας, Βασίλης Κικίλιας, το 2014 
ως υπουργός Προστασίας του 
Πολίτη μιλούσε για κατάργηση 
και συγχώνευση Πυροσβεστι
κών Υπηρεσιών και Αστυνομι
κών Τμημάτων.

0 πρωθυπουρ
γός Κυριάκος 
Μητσοτάκης 
συνομιλεί με 
τον υπουργό 
Υγείας Μιχάλη 
Χρυσοχόίδη 
στο υπουργείο 
Υγείας.

Ορκωμοσία
Ενώπιον της Προέδρου της Δη
μοκρατίας Κατερίνας Σακελλαρο- 
πούλου και παρουσία του πρωθυ
πουργού Κυριάκου Μητσοτάκη 
ορκίστηκε χθες στο Προεδρικό 
Μέγαρο η Ειρήνη Αγαπηδάκη 
ως αναπληρώτρια υπουργός 
Υγείας. Η κ. Αγαπηδάκη δεν εί
χε ορκιστεί μαζί με την υπόλοι
πη κυβέρνηση, την περασμένη 
εβδομάδα, καθώς είχε βρεθεί 
θετική στον κορονοϊό.

/SJD: 20860424/



3;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Κατάρτιση για στελέχη φαρμακοβιομηχανιών
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 26 Ημερομηνία

έκδοσης:
05-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

90.71 cm² Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Κατάρτιση για στελέχη 
φαρμακοβιομηχανιών
Η Ελληνική Εταιρεία Φαρμακευτικού Management (Ε.Ε.Φα.Μ.), στο 
πλαίσιο στρατηγπαϊε συνεργασίαε με το Οικονομικό Πανε
πιστήμιο Αθηνών για την αναβάθμιση τηε επαγγελματηαϊε 
εκπαίδευσηε των στελεχών τηε φαρμακευτικήε αγοράε, πα
ρουσιάζει το νέο εκπαιδευτικό πρόγραμμα με τίτλο «Diploma 
in Pharmaceutical Management - Ε.Ε.Φα.Μ.». To πρόγραμμα 
απευθύνεται σε στελέχη φαρμακευτικών επιχειρήσεων ή επι
χειρήσεων του κλάδου τηε υγείαε, τα οποία απασχολούνται 
σε τμήματα μάρκετινγκ και πωλήσεων και διαθέτουν πτυχίο 
ΑΕΙ τηε Ελλάδαε ή του εξωτερικού. Το ολοκληρωμένο πρό
γραμμα σπουδών είναι ειδπ^ά σχεδιασμένο ώστε να αντα- 
ποκρίνεται στιε εξελίξειε τηε αγοράε και στιε εκπαιδευτικέε 
προτεραιότητεε των επαγγελματιών του κλάδου.



4;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Πεθαίνοντας σε ιδιωτική κλινική, περιμένοντας το
166 ξημερωματα Σαββατου

Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ
ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ

Σελ.: 18-19 Ημερομηνία
έκδοσης:

05-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

695.33 cm² Κυκλοφορία: 4750

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Πεθαίνονιας σε ιδιωτική κλινική, περιμένοντας το 166 ξτ
► Του ΚΟΣΤΑ ΖΑΦΕΙΡΟΠΟΥΑΟΥ

«ΔΕΝ ΕΧΟΥΜΕ κανένα ασθε
νοφόρο να σας στείλουμε». 
Ενας άνθρωπος παθαίνει 
καρδιακό επεισόδιο και επί 
ώρα οι συγγενείς του, που 
ειδοποιούν αμέσως το 166, 
ακούνε στο τηλέφωνο την 
κρατική αδυναμία να του 
παρασχεθεί η στοιχειώδης 
βοήθεια. Τον έλεγαν Βασίλη 
Γεωργόπουλο, ήταν 52 ετών, 
γιατρός με δύο παιδιά, και 
έχασε τη ζωή του άδοξα τα 
ξημερώματα του περασμέ
νου Σαββάτου, όχι σε κάποια 
ακριτική περιοχή της χώρας 
αλλά στη Νέα Ζωή στο Πε
ριστέρι.

Στη θέση του θα μπορού
σε να είναι κυριολεκτικά 
οποιοσδήποτε, καθώς τις 
ώρες αιχμής στην Αττική 
βρίσκονται σε αναμονή έως 
και 70 περιστατικά. Ο θάνα
τός του έρχεται να προστε
θεί στις πρόσφατες απώλειες 
(τουλάχιστον) 3 ανθρώπων 
ακριβώς για τους ίδιους λό

*
Το τραγικό τέλος ενός 52χρονου που υπέστη καρδιακό 
επεισόδιο στη Νέα Ζωή Περιστεριού

γους, της 63χρονης στην Κω, 
της 19χρονης εγκύου στη 
Νέα Μάκρη και της 65χρονης 
στη Χαλκιδική.

Το βράδυ της περασμένης 
Παρασκευής προς Σάββατο ο 
52χρονος αισθάνθηκε έντο
νη αδιαθεσία, με πόνους στο 
στήθος, και αμέσως καλείται 
από τη σύζυγό του ασθε
νοφόρο. Η πρώτη κλήση, 
σύμφωνα με την επώνυμη 
καταγγελία που έγινε στην 
«Εφ.Συν.», φέρεται να γίνεται 
από σταθερό τηλέφωνο στις 
00.40-00.45 τα ξημερώματα 
και η απάντηση ήταν αρνητι
κή λόγω έλλειψης οχήματος.

Δέκα λεπτά αργότερα γί
νεται νέο τηλεφώνημα όπου 
οι συγγενείς του περιγρά
φουν πως η κατάσταση χρή-

ζει επείγουσας μεταφοράς σε 
νοσοκομείο. «Μας λένε και 
πάλι, δεν έχουμε διαθέσιμο 
ασθενοφόρο. Τους ζητάμε να 
τον μεταφέρουμε στο νοσο
κομείο Αττικό που είναι 500 
μέτρα από το σπίτι μας, αλλά 
μας λένε ότι δεν εφημερεύ
ει και ότι ανοίγει στις 8 το 
πρωί. Και ότι πρέπει να τον 
πάμε στο Γεννηματά» εξηγεί 
στην «Εφ.Συν.» η πεθερά του, 
Μαρία Σκαγιάκου.

0 52χρονος είχε ιδιωτική 
ασφάλεια, οπότε οι συγγε
νείς του αποφασίζουν, ελ
λείψει άλλης εναλλακτικής, 
να τον μεταφέρουν με δικό 
τους όχημα στην κοντινότε
ρη ιδιωτική κλινική, στο Ια
τρικό Περιστεριού (Ομιλος 
Ιατρικού Αθηνών). «Ο άν

θρωπος ήταν παγωμένος, 
φώναζε “πονάω”, τον βλέ
πουν ότι πάει για έμφραγμα, 
του κάνουν καρδιογράφημα, 
αλλά δεν τον διασωληνώ- 
νουν. Του λένε ότι πρέπει να 
μεταφερθεί στο Μαρούσι 
για να διασωληνωθεί εκεί», 
μας λέει η κ. Σκαγιάκου. 
Ομως δεν υπήρχε άμεσα 
ούτε στην ιδιωτική κλινική 
ασθενοφόρο για να τον με
ταφέρει στο Ιατρικό Αθηνών.

Στις δύο παρά πέντε 
τα ξημερώματα και ενώ ο 
ασθενής βρισκόταν ήδη 
στην ιδιωτική κλινική, λίγο 
πριν ξεψυχήσει, η σύζυγός 
του δέχεται τηλεφώνημα 
από το ΕΚΑΒ, όπου τη ρω
τάνε αν χρειάζεται ακόμα 
ασθενοφόρο. Αρνήθηκε 
γιατί δεν υπήρχε πλέον λό
γος. Είχαν περάσει πάνω 
από 70 λεπτά από την αρχι
κή κλήση. Εφυγε από τη ζωή 
εντός της ιδιωτικής κλινικής 
περίπου στις 02.30, σύμφω
να με τους αυτόπτες μάρτυ
ρες συγγενείς του, αν και η

I
 ΣΗΜΑΝΤΙΚΗ επι

σήμανση από τον 
γεν. γραμματέα 

• της ΟΕΝΓΕ, Πάνο 
Παπανικολάου, στις 
εξαγγελίες του πρωθυ
πουργού για τα ασθε
νοφόρα: «Η εκπαίδευ
ση των υποψηφίων 
διασωστών στο ειδικό 
ΙΕΚ ΕΚΑΒ διαρκεί 2,5 
έτη (5 εξάμηνα) μαζί 
με την 6μηνη πρακτική 
άσκηση. Ακολουθούν 
απαιτητικές εξετάσεις, 
γραπτές και προφορι
κές. Οι άνεργοι πιστο
ποιημένοι διασώστες 
είναι πάνω από 3.000. 
Συνέχισε, Κυριάκο, σε 
διαβάζουμε προσεκτι
κά».

επίσημη ώρα θανάτου που 
τους έδωσε η κλινική ήταν 
03.40 τα ξημερώματα. Η 
οικογένειά του ισχυρίζεται 
ότι δεν του έγινε καν καρδι-

οπνευμονική ανάνηψη, αν 
και μας λένε ότι η κλινική το 
αρνείται.

«Την ώρα που ο άνθρω
πος πέθαινε, δεν του έδω-



5;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Πεθαίνοντας σε ιδιωτική κλινική, περιμένοντας το 166 ξημερωματα
Σαββατου

Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ
ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ

Σελ.: 18-19 Ημερομηνία
έκδοσης:

05-07-2023

μερώματα Σαββάτου

σαν κάποιο φάρμακο γιατί νείς έβαλαν τις φωνές και 
περίμεναν να γίνει η μετά- σαν να μην έφτανε ο πόνος 
φορά του στο Μαρούσι», τους τούς στείλανε και την 
λέει ο πεθερός του. Μετά Αστυνομία, χωρίς να δοθεί 
τον θάνατό του οι συγγε- πάντως μεγαλύτερη έκτα

ση στο περιστατικό. Η κη
δεία του έγινε προχθές το 
πρωί. «Δεν τον έσωσε ούτε 
π ιδιωτική ασφάλεια ζωής. 
Ενας άνθρωπος, ο δικός μας 
άνθρωπος, στο κέντρο της 
Αθήνας πεθαίνει εξαιτίας 
αρχικά της έλλειψης κρα
τικής μέριμνας. Πού είναι 
αυτές οι περίφημες κινητές 
καρδιολογικές μονάδες;

»Γιατί δεν υπάρχουν 
ασθενοφόρα; Κηδέψαμε τον 
άνθρωπό μας και βλέπουμε 
σήμερα στις τηλεοράσεις 
το σαρδόνιο χαμόγελο του 
πρωθυπουργού να μας ανα
κοινώνει πως θα αξιοποιήσει 
πυροσβέστες και προσωπικό 
των Ενόπλων Δυνάμεων για 
να καλυφθούν οι ανάγκες 
στελέχωσης των ασθενοφό
ρων. Μας ανέβηκε το αίμα 
στο κεφάλι», μας λέει εξορ
γισμένη η Μαρία Σκαγιάκου. 
Επικοινωνήσαμε με τη διοί
κηση του ΕΚΑΒ, θέτοντας 
υπόψη της το καταγγελλό
μενο περιστατικό, η οποία 
δεσμεύτηκε να το ερευνήσει.
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1  Στοίχημα το νέο ΕΣΥ να γίνει... εμείς
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 7 Ημερομηνία

έκδοσης:
05-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

666.1 cm² Κυκλοφορία: 3480

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΜΗΤΣΟΤΑΚΗΣ ΣΤΟ ΥΠ. ΥΓΕΙΑΣ

Στοίχημα το
νέο ΕΣΥ να 
γίνει... εμείς
_______________ ΝΙΚΟΣ ΕΛΕΥβΕΡΟΓΛΟΥ

neleftheroglou64@gmail.com

>Τπ δέσμευσή ίου για ενίσχυση ίου ΕΚΑΒ άρχισε 
να κάνει πράξη ο πρωθυπουργός Κυριάκος Μη- 
τσοτάκης, κατά τη διάρκεια τπς επίσκεψής του χθες 

στο υπουργείο Υγείας. Για να επισπεύσει μάλιστα τις 
διαδικασίες, η κυβέρνηση προχωρά σε Πράξη Νομο
θετικού Περιεχομένου. Η ΠΝΠ θα αφορά περίπου 
200 άτομα από το στρατό και την Πυροσβεστική που 
θα αποσπαστούν στο ΕΚΑΒ για περίπου 50 ορεινές 
περιοχές και νησιά, π.χ. Λήμνος, Σάμος Χίος, ώστε να 
αντιμετωπιστούν τα προβλήματα που ενδέχεται να 
υπάρξουν από το ότι αναμένονται χιλιάδες τουρίστες 
την καλοκαιρινή περίοδο που έχει ξεκινήσει.

Η στελέχωση που θα γίνει αφορά σε πρώτη 
φάση οδηγούς και όχι διασώστες, καθώς αυτό που 
έχει παρατηρηθεί είναι ότι ενώ υπάρχουν ασθε
νοφόρα, παραμένουν ακινητοποιημένα, επειδή 
δεν υπάρχουν οδηγοί. Στόχος είναι να μπορούν 
με αυτόν τον τρόπο να στελεχωθούν οι υπηρεσί
ες ώστε τα ασθενοφόρα να είναι διαθέσιμα καθ’ 
όλη τη διάρκεια του 24ώρου. Βέβαια, αυτό εί
ναι το πρώτο άμεσο βήμα, καθώς οι προσλήψεις 
που αναμένεται να ανακοινωθούν με τη χρονο- 
βόρα διαδικασία του ΑΣΕΠ θα καθυστερήσουν, 
τπν ώρα που απαιτούνται άμεσες λύσεις. Οπως 
τόνισε ο κ. Μητσοτάκης: «Αποδέχθηκα την εισή
γηση του υπουργού Υγείας, Μιχάλη Χρυσοχόίδη, 
ώστε πιθανότατα και σήμερα να εκδοθεί Πράξη

Με Πράξη Νομοθετικού 
Περιεχομένου ενισχύεται 
το ΕΚΑΒ σε νησιωτικέε 
και ορεινέε περιοχέε με 
200 άτομα από το στρατό 
και την Πυροσβεστική

Νομοθετικού Περιεχομένου για την αξιοποίηση 
των Ενόπλων Δυνάμεων και της Πυροσβεστικής 
στο ΕΚΑΒ». Οπως εξήγησε ο πρωθυπουργός στη 
δήλωσή του μετά τη συνάντηση με την ηγεσία 
του υπουργείου Υγείας, η λύση αυτή για το ΕΚΑΒ 
προκρίθηκε «ώστε άμεσα, εντός του καλοκαιριού, 
να καλύψουμε ανάγκες στελέχωσης των ασθενο
φόρων μας, για να μην επαναληφθούν τραγικά 
περιστατικά, όπως αυτά τα οποία βιώσαμε τους 
τελευταίους μήνες».

Ενδιαφέρουσες ιδέες
«Προφανώς αυτό δεν είναι υποκατάστατο για τη 
μόνιμη παρέμβαση την οποία πρέπει να κάνουμε 
στο ΕΚΑΒ, για την οποία έχει δεσμευτεί η κυβέρ
νηση. Συζητήσαμε ορισμένες εξαιρετικά ενδιαφέ
ρουσες ιδέες, τις οποίες κατέθεσε το υπουργείο, 
που θα μπορούμε, πιστεύω, πολύ σύντομα να τις

υλοποιήσουμε και οι πολίτες εντός των επόμε
νων μηνών, και όχι των επομένων ετών, να δουν 
ήδη μία σημαντική διαφορά στην ταχύτητα αλλά 
και στην ποιότητα απόκρισης των υπηρεσιών που 
έχουν να κάνουν με την άμεση βοήθεια», πρόσθε- 
σε ο πρωθυπουργός.

Ο πρωθυπουργός σημείωσε ότι: «Εχουμε ανα- 
λάβει όλοι μαζί ένα μεγάλο εθνικό στοίχημα: η 
χώρα να αποκτήσει ένα Εθνικό Σύστημα Υγείας 
αντάξιο των προσδοκιών των Ελλήνων πολιτών. 
Εχουμε έναν εξαιρετικά αναλυτικό και λεπτομερή 
προγραμματισμό για τις παρεμβάσεις που θέλουμε 
να κάνουμε, οι οποίες έχουν περιγράφει και στο 
προεκλογικό μας πρόγραμμα. Δεν αναφέρομαι 
μόνο στην ανάγκη να προσθέσουμε τακτικές προ
σλήψεις στο δυναμικό του Εθνικού Συστήματος 
Υγείας, αλλά και να αναμορφώσουμε ριζικά υπο
δομές Υγείας». ■

Ο Κυριάκος Μητσο 
τον Μιχάλη Χρυσι 
την επίσκεψη του 
στο υπουργείο Υγιί

τακης με 
όχοΐδη, κατά 
πρωθυπουργού 
ας.

Σε ιιγοιμ φάση,
ησκλεχωση 

οδηγοί»1(11»III

ασθενοφόρων
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1  «Μπαλώματα» στο ΕΚΑΒ μέσω Στρατού και
Πυροσβεστικής

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 24 Ημερομηνία
έκδοσης:

05-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

633.75 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Μπαλώματα» στο 
ΕΚΑΒ μέσω Στρατού 
και Πυροσβεστικήβ
0 πρωθυπουργός εξήγγειλε την έκδοση ΠΝΠ για την 

απόσπαση 200 ατόμων σε 50 ορεινές περιοχές και νησιά

ε ίο Εθνικό Σύσιημα Υγεί
ας (ΕΣΥ) να παρουσιάζει 
ορατά ία σημάδια κατάρ- 
ρεύσης και ία τραγικά πε
ριστατικά με την εμπλοκή 

του ΕΚΑΒ -ή, καλύτερα, τη μη έγκαιρη εμπλο
κή του- να κυριαρχούν στην ειδησεογραφία 
της δεύτερης κυρίως εκλογικής περιόδου, το 
υπουργείο Υγείας ήταν δεδομένο όη θα βρι
σκόταν πολύ ψηλά στην επικοινωνιακή ατζέ
ντα της δεύτερης κυβερνηηκής θητείας του 
Κυριάκου Μητσοτάκη. Γι’ αυτό, αν και έκτο 
στη νέα σειρά κατάταξης των υπουργείων 
από τον ίδιο τον πρωθυπουργό, η συνάντη
ση του με τη νέα πολιτική ηγεσία του υπουρ
γείου Υγείας ήταν μόλις η δεύτερη που πραγ
ματοποίησε έπειτα από εκείνη του υπουργεί
ου Οικονομικών.

Ο πρωθυπουργός μετά τη σύσκεψη στο 
υπουργείο Υγείας, που διήρκεσε περίπου μιά
μιση ώρα, στην οποία συμμετείχαν ο υπουρ
γός Υγείας Μιχάλης Χρυσοχοΐδης, η ανα- 
πληρώτρια υπουργός Υγείας, Ειρήνη Αγαπη- 
δάκη, οι δύο υφυπουργοί Μάριος Θεμιστο
κλέους και Δημήτρης Βαρτζόπουλος, καθώς 
και ο υπουργός Επικράτειας Ακης Σκέρτσος, 
δήλωσε σχετικά: «Αποδέχθηκα την εισήγη
ση του υπουργού Υγείας Μιχάλη Χρυσοχο- 
ΐδη, ώστε πιθανότατα και σήμερα (σ.σ.: χθες) 
να εκδοθεΐ Πράξη Νομοθετικού Περιεχομέ
νου (ΠΝΠ) για την αξιοποίηση Ενόπλων Δυ
νάμεων και Πυροσβεσπκής στο ΕΚΑΒ». Σύμ
φωνα με πληροφορίες, η ΠΝΠ θα αφορά πε
ρίπου 200 άτομα από τον Στρατό και την Πυ- 
ροσβεσπκή που θα αποσπαστούν στο ΕΚΑΒ

για περίπου 50 ορεινές περιοχές και νησιά. 
Τα άτομα αυτά δεν θα είναι διασώστες, αλ
λά οδηγοί. Δεδομένου ότι κάθε ασθενοφόρο 
έχει βασικό πλήρωμα δύο άτομα, οδηγό και 
διασώστη, τα άτομα αυτά θα μπορούν να οδη
γούν τα ασθενοφόρα και οι διασώστες που, 
ως τώρα ήταν δύο στο πλήρωμα, να «σπάνε» 
και να καλύπτουν περισσότερες βάρδιες, ώστε 
τα εκάστοτε ασθενοφόρα να είναι διαθέσιμα 
καθ’ όλη τη διάρκεια του 24ώρου.

«Evros του καλοκαιριού»
Οπως εξήγησε ο πρωθυπουργός στη δήλω
σή του μετά τη συνάντηση με την πολιτική 
ηγεσία του υπουργείου Υγείας, η λύση αυ
τή για το ΕΚΑΒ προκρίθηκε «ώστε άμεσα, 
εντός του καλοκαιριού, να καλύψουμε ανά
γκες στελέχωσης των ασθενοφόρων μας, για 
να μην επαναληφθούν τραγικά περιστατικά, 
όπως αυτά τα οποία βιώσαμε τους τελευταί
ους μήνες».

«Προφανώς, αυτό δεν είναι υποκατάστα
το για τη μόνιμη παρέμβαση την οποία πρέ
πει να κάνουμε στο ΕΚΑΒ, για την οποία έχει 
δεσμευτεί η κυβέρνηση. Συζητήσαμε ορισμέ
νες εξαιρεηκά ενδιαφέρουσες ιδέες υς οποί
ες κατέθεσε το υπουργείο, που θα μπορούμε, 
πιστεύω, πολύ σύντομα να τις υλοποιήσου
με, και οι πολίτες εντός των επόμενων μηνών, 
και όχι των επόμενων ετών, να δουν ήδη μια 
σημαντική διαφορά στην ταχύτητα, αλλά και 
στην ποιότητα, απόκρισης των υπηρεσιών, οι 
οποίες έχουν να κάνουν με την άμεση βοή
θεια» πρόσθεσε ο πρωθυπουργός.

Σε ό,τι αφορά συνολικά το ΕΣΥ, ο πρω

θυπουργός, δήλωσε: «Εχουμε αναλάβει όλοι 
μαζί ένα μεγάλο εθνικό στοίχημα: η χώρα να 
αποκτήσει ένα ΕΣΥ αντάξιο των προσδοκιών 
των Ελλήνων πολιτών. Εχουμε έναν εξαιρε- 
πκά αναλυυκό και λεπτομερή προγραμμαυ- 
σμό για τις παρεμβάσεις που θέλουμε να κά
νουμε, οι οποίες έχουν περιγραφεί και στο 
προεκλογικό μας πρόγραμμα. Δεν αναφέρο- 
μαι μόνο στην ανάγκη να προσθέσουμε τα
κτικές προσλήψεις στο δυναμικό του Εθνικού 
Συστήματος Υγείας, αλλά και να αναμορφώ

σουμε ριζικά υποδομές υγείας» τόνισε ο πρω
θυπουργός.

Επεσήμανε, τέλος, ότι έγινε συζήτηση 
«για την ταχύτητα με την οποία υλοποιού
νται, ήδη, δράσεις του Ταμείου Ανάκαμψης 
σχετικά με τα νέα τμήματα Επειγόντων Περι- 
σταπκών -και τα νέα Κέντρα Υγείας-, τα οποία 
θα αρχίσουν σύντομα να παραδίδονται στα 
νοσοκομεία, ώστε να μπορούν πραγματικά οι 
πολίτες να βλέπουν όπ υπάρχει μια διαφορά 
στην καθημερινότητά τους».
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1  «Γονάτισαν» οι ηρωικοί γιατροί της
Παιδοψυχιατρικής Κλινικής

Πηγή: ΠΑΤΡΙΣ ΤΗΣ ΚΡΗΤΗΣ Σελ.: 1,7 Ημερομηνία
έκδοσης:

05-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1301.17
cm²

Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΕ ΑΝΑΖΗΤΗΣΗ Η ΟΥΣΙΑΣΤΙΚΗ ΛΥΣΗ

«Γονάτισαν» οι ηρωικοί γιατροί 
της Παιδοψυχιατρικής Κλινικής

Σε νοσοκομείο ημέρας μετατρέπεται στη φάση αυτή η Παιδοψυχιατρική Κλινική του ΠΑΓΝΗ. Μία κλινική που εξυπηρετεί ολό
κληρη την Κρήτη αλλά και νησιά του νοτίου Αιγαίου και αυτό είναι μεγάλο πλήγμα και ήδη έχει προκαλέσει έντονες αντιδράσεις. 
Οι δύο μοναδικοί παιδοψυχίατροι της κλινικής, οι οποίοι εδώ και σχεδόν δέκα μήνες εκτελούν ηρωικά από 15 εφημερίες έκαστος, 
έχουν πια «γονατίσει». Μετά την αδιέξοδη προκήρυξη για την πρόσληψη δύο επιμελητών, χάθηκε οποιαδήποτε ελπίδα. Πλέον 
είναι ευθύνη της Πολιτείας να τρέξει τις διαδικασίες και να βρεθεί ουσιαστική λύση. Σελίδα 7
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1  «Γονάτισαν» οι ηρωικοί γιατροί της Παιδοψυχιατρικής Κλινικής
Πηγή: ΠΑΤΡΙΣ ΤΗΣ ΚΡΗΤΗΣ Σελ.: 1,7 Ημερομηνία

έκδοσης:
05-07-2023

Παιδοψυχιατρική: «Γονάτισαν» οι δύο γιατροί που 
παλεύουν μόνοι τα... σκοτάδια των παιδιών μας

Της Ευαγγελίας Καρεκλάκη

επέρασαν τις δυνάμεις τους, τις αντο
χές τους, όμως είναι αδύνατον να εξα- 
κολουθήσουν να σηκώνουν στις πλάτες 
τους το τεράστιο φορτίο που έχουν 

^^^■1 επωμιστεί, χωρίς να τους αναλογεί, με 
15 εφημερίες έκαστος από τον περασμένο Σε
πτέμβριο. Ο λόγος για τους δύο παιδοψυχία- 
τρουςτου Πανεπιστημιακού Νοσοκομείου Ηρά
κλειου, οι οποίοι με βαριά καρδιά και μεγάλη 
στεναχώρια, διαμήνυσαν στη διοίκηση, μετά και 
την αδιέξοδη προκήρυξη πρόσληψης δύο επιμε
λητών, ότι όλο αυτό δεν αντέχεται πια...

Τα ισχύοντα δεδομένα διαμορφώνουν αναγκα
στικά ένα νέο status, στο οποίο δεν υφίσταται 
24ωρη λειτουργία της παιδοψυχιατρικής κλινικής 
του ΠΑΓΝΗ. Αυτό που προτάθηκε και εν τέλει 
αποφασίστηκε ως μονόδρομος είναι το νοσοκο
μείο ημέρας. Τι σημαίνει αυτό πρακτικά;

Το νοσοκομείο ημέρας θα έχει τη δυνατότητα 
να εξυπηρετεί και να απασχολεί ένα ποσοστό της 
τάξεως του 80% των παιδιών, με ψυχολόγους, 
παιδοψυχίατρο, λογοθεραπευτή, εργασιοθερα- 
πευτή, κοινωνική λειτουργό κλπ, όμως ένα μικρό 
ποσοστό θα χρειαστεί να μεταβαίνει στην Αθήνα 
για νοσηλεία, με ό,τι αυτό συνεπάγεται για τα ίδια 
τα παιδιά, τις οικογένειες αλλά και την Κρήτη.

Αυτό φυσικά γίνεται προκειμένου να εξυπηρε
τηθεί μία κατάσταση στο «τώρα». Από 'κει και 
πέρα όλοι μαζί αναγνωρίζουν την αναγκαιότητα 
να «τρέξουν» τις διαδικασίες εκείνες που θα δώ
σουν λύσεις μελλοντικά και θα «θωρακίσουν» τη 
λειτουργία και το κύρος της κλινικής.

Η μη λειτουργία της παιδοψυχιατρικής κλινι
κής είναι αναμφίβολα πλήγμα για την Κρήτη και 
αυτό που πρέπει να υπογραμμιστεί είναι ότι αν οι 
δύο υπηρετούντες παιδοψυχίατροι δεν έδειχναν 
τέτοια αυταπάρνηση, η κλινική θα είχε βάλει λου- 
κέτο μήνες πριν.

Οι δύο παιδοψυχίατροι έχουν βάλει πλάτη από 
τον Σεπτέμβριο. Από τότε εκτελούν 15 εφημερίες 
ο καθένας, κάτι που δεν αντέχεται. Οι άνθρωποι 
αυτοί έχουν ξεπεράσει τους εαυτούς τους, τα 
όρια τους και όμως κρατήθηκαν με νύχια και με 
δόντια επειδή αγαπούν αυτό που κάνουν.

Τον Φεβρουάριο, όπως υπήρξε σχετική δέ
σμευση, προκηρύχθηκαν δύο ακόμα θέσεις παι- 
δοψυχίατρων στο ΠΑΓΝΗ. Όμως τον Ιούνιο 
έγινε γνωστό ότι ουδείς εκδήλωσε ενδιαφέρον.

Καμία αίτηση δεν υποβλήθηκε. Όχι μόνο για τις 
δύο θέσεις του ΠΑΓΝΗ αλλά και για τις τέσσερις 
που προκηρύχθηκαν συνολικά για την Κρήτη.

Μετά και από αυτό το αδιέξοδο, συνειδητοποί
ησαν ότι τα περιθώρια στενεύουν επικίνδυνα. Κα
τάλαβαν όλοι ότι αυτό δεν μπορεί να συνεχιστεί, 
όχι μόνο γιατί δεν επιτρέπεται νομικά, αλλά 
επειδή δεν είναι και ασφαλές. Το γεγονός ότι οι 
εφημερίες είναι απλήρωτες μπαίνει σε δεύτερη 
μοίρα για τους ίδιους.

Πληροφορίεςτης«Π» αναφέρουν ότι έγινε μία 
ύστατη προσπάθεια μήπως υπάρξει κάποια συν
δρομή από παιδοψυχίατρους δημόσιου φορέα 
στο κομμάτι των εφημεριών ώστε να παραμείνει 
ανοιχτή η κλινική. Και πάλι όμως δεν υπήρξε κά
ποια θετική εξέλιξη.

Ειδικότερα, στα άμεσα βήματα που θα επιδιωχ- 
θούν από τις διοικήσεις του ΠΑΓΝΗ και της 
7ης ΥΠΕ, είναι, σύμφωνα με τα όσα έγιναν γνω
στά:

-να γίνει επαναπροκήρυξη των δύο θέσεων για 
το ΠΑΓΝΗ.

-να ολοκληρωθεί η διαδικασία αναγνώρισης 
της κλινικής ως κέντρο ειδικότητας στην παιδοψυ- 
χιατρική για να μπορούν να έρθουν ειδικευόμε

νοι (δεν υπάρχει ούτε ένας ειδικευόμενος)
-να γίνει προσπάθεια κάλυψης μίας θέσης από 

άλλο μέρος, με μηνιαία σύμβαση, στο πλαίσιο 
της νομοθεσίας που προβλέπεται για τα νησιά.

«Κρήτη και νησιά Αιγαίου χωρίς 
Παιδοψυχιατρική Κλινική»_________

Το Σωματείο Εργαζομένων του ΠΑΓΝΗ εξέ
δωσε σχετική ανακοίνωση, στην οποία μεταξύ άλ
λων υπογραμμίζει ότι "κανένας δεν μπορεί να 
ισχυριστεί ότι δεν γνώριζε την κατάσταση, καθώς 
η κλινική από τον Σεπτέμβριο του 2022, δηλαδή 
σχεδόν ένα χρόνο τώρα, είχε μείνει με 2 μόνο 
γιατρούς, οι οποίοι κάνουν από 15 εφημερίες ο 
καθένας, 6 από τις οποίες δεν τις πληρώνονται 
ποτέ!"

Σε άλλο σημείο, τονίζεται: «η Παιδοψυχιατρική 
κλινική και ο εφημερεύων παιδοψυχίατρος του 
ΠΑΓΝΗ εξυπηρετούν οικογένειες από όλουςτους 
νομούς της Κρήτης, ενώ συχνά είναι τα περιστα
τικά που προσέρχονται από νησιά του Αιγαίου, 
καθώς υπάρχει παντελής έλλειψη Παιδοψυχιατρι- 
κών υπηρεσιών τόσο στις Κυκλάδες όσο και στα 
Δωδεκάνησα. Μένει με αυτό τον τρόπο η Κρήτη 
και όλο το νότιο Αιγαίο ΧΩΡΙΣ ΔΗΜΟΣΙΑ ΠΑΙΔΟ-

ΨΥΧΙΑΤΡΙΚΗ ΚΛΙΝΙΚΗ, παρά τις συνεχείς εκκλή
σεις και προειδοποιήσεις του σωματείου μας, 
παρά το φιλότιμο και την προσπάθεια των εργα
ζομένων της κλινικής που ένα χρόνο τώρα υπερ
βάλλουν εαυτόν για να μείνει ανοιχτή η κλινική, 
χωρίς άδειες, ρεπό, χωρίς δικαίωμα να αρρωστή- 
σουν!».

Το σωματείο εργαζομένων απευθύνεται στο 
Υπουργείο Υγείας, στη ΔΥΠΕ Κρήτης και στη διοί
κηση του ΠΑΓΝΗ, ζητώντας απαντήσεις και συγ
κεκριμένα:

-Τί θα συμβεί τις ημέρες που δεν εφημερεύει 
παιδοψυχίατρος στο νομό και κάποιο παιδί χρει
αστεί εκτίμηση;

-Τί θα συμβεί σε περίπτωση που κάποιο παιδί 
χρειαστεί νοσηλεία σε Παιδοψυχιατρική κλινική;

Οργισμένη αντίδραση από τους 
Συλλόγους Γονέων________________

Έντονη η αντίδραση και της Ένωσης Συλλόγων 
Γονέων Μαθητών Δήμου Ηρακλείου.

«Με πολλή οργή και αγανάκτηση πληροφορη- 
θήκαμε ότι από χθες (3-7-2023) ΕΚΛΕΙΣΕ η Παι- 
δοψυχιατρική του ΠΑΓΝΗ, η μοναδική δημόσια 
δομή για όλη την Κρήτη και τα νησιά του Ν. Αι

γαίου! Καθώς σταμάτησε να νοσηλεύει και να 
εφημερεύει!

Παίχτηκε λοιπόν η τελευταία σκηνή σε ένα 
πολύ κακοπαιγμένο έργο: από την αρχή η δημι
ουργία της αναγκαίας αυτής κλινικής ήταν θνησι
γενής: εγκαινιάστηκε με χρηματοδότηση ΕΣΠΑ 
(I), χωρίς μόνιμο προσωπικό, ενώ μέσα σε αυτά 
τα χρόνια η συρρίκνωσή της ήταν σκόπιμη και 
διαρκής χωρίς το αναγκαίο προσωπικό ώστε να 
καλυφθούν οι διαρκώς αυξανόμενες ανάγκες- ει
δικά μέσα στην πανδημία και μετά- με εξακριβω
μένες συνέπειες στον ψυχισμό των παιδιών με 
αποτέλεσμα να φτάσουμε στο σήμερα... Οι ευθύ
νες γι' αυτή την κατάσταση βαραίνουν τόσο τις 
κυβερνήσεις όσο και τις διοικήσεις ΥΠΕ και ΠΑ
ΓΝΗ!

ΔΕΝ αποδεχόμαστε αυτή την κατάσταση... δεν 
θα αποδεχτούμε αυτή την κατάσταση! Η Ένωσή 
μας με εκδηλώσεις που πραγματοποίησε το προ
ηγούμενο διάστημα αλλά και με συμμετοχή στις 
κινητοποιήσεις που έγιναν ενάντια στο κλείσιμο 
και την διαρκή υποβάθμιση των δημόσιων δο
μών όπως η Παιδοψυχιατρική, το Κοινοτικό Κέν
τρο Ψυχικής Υγείας παιδιών και εφήβων του Βε- 
νιζελείου Νοσοκομείου Ηρακλείου 
(Κοι.Κε.Ψ.Υ.Π.Ε.), το ΚΕΔΑΣΥ, κλπ, ανέδειξε την 
αναγκαιότητα ποιοτικής και ποσοτικής αναβάθμι
σης των υπαρχόντων αυτών δομών αλλά και τη 
δημιουργία νέων.

Δηλώνουμε σε όλουςτουςαρμόδιους: ΔΕΝ ΘΑ 
ΔΕΧΤΟΥΜΕ το κλείσιμο της Παιδοψυχιατρικής! 
Και απαιτούμε μαζί με τους εργαζόμενους που 
ΜΟΝΟ με το φιλότιμο τους κρατούσαν ανοιχτή 
ως τώρα την κλινική με απλήρωτες, εξοντωτικές 
εφημερίες:

Να προκηρυχτούν ΑΜΕΣΑ το σύνολο των ορ
γανικών θέσεων των γιατρών που παραμένουν 
κενές! Η Παιδοψυχιατρική να στελεχωθεί με μό
νιμο και αποκλειστικής απασχόλησης προσωπικό 
όλων των ειδικοτήτων.

Να αποζημιωθούν άμεσα οι χρωστούμενες 
εφημερίες των γιατρών της Παιδοψυχιατρικής.

Να λυθεί άμεσα το χωροταξικό πρόβλημα της 
κλινικής: Επιστροφή των χώρων της Παιδοψυχια- 
τρικήςώστετα παιδιά να νοσηλεύονται με ασφά
λεια!

Ενίσχυση της Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας 
με μόνιμες προσλήψεις σε Κέντρο Ψυχικής 
Υγείας, ΚοιΚεΨΥΠΕ και ΚΕΔΑΣΥ. Δημιουργία ξε
νώνα βραχείας νοσηλείας και ψυχοκοινωνικής 
αποκατάστασης για εφήβους».
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1  Προ των πυλών η δημιουργία μονάδας
αιμοκάθαρσης στην Άνδρο

Πηγή: ΚΟΙΝΗ ΓΝΩΜΗ ΤΩΝ
ΚΥΚΛΑΔΩΝ

Σελ.: 8 Ημερομηνία
έκδοσης:

05-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

503.93 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Μία πολύ σημαντική μέρα 
έφτασε για tous κατοίκουε 
και επισκ,έπτεε του νησιού 
Tns Άνδρου, που πάσχουν 
από νεφρική ανεπάρκεια 
ή ασθένειεε που απαι
τούν αιμοκάθαρση.

Προ των πυλών η δημιουργία 
μονάδας αιμοκάθαρσης στην Άνδρο

Σ
υγκεκριμένα, υπεγράφπ Μνημόνιο 
συνεργασίαε, για τη δημιουργία 
μονάδαε αιμοκάθαρσηε στην 
Άνδρο, μεταξύ του Δήμου Ανδρου, του 

Κληροδότηματοε Πέτρου Λ. Μουστάκα 
και ιδιωτικήε εταιρείαε.

Ωε χώροε εγκατάστασηε τηε μονάδαε 
ορίστηκετο κτήριοτου Κληροδοτήματοε 
Μουστάκα στο Κόρθι. Η πρωτοβουλία 
ανακοινώθηκε από τον πρόεδρο τηε 
Κοινότηταε Κορθίου Γ. Αντωνέλλο κατά 
την διάρκεια ημερίδαε που πραγματο
ποιήθηκε το Σάββατο 1 Ιουλίου στον 
Συνεδριακό Χώρο Γιάννηε Γλυνόε στον 
Όρμο Κορθίου, τονίζονταε την σπουδαι- 
ότητα μιαε τέτοιαε μονάδαε τόσο για 
τουε νεφροπαθείε, όσο και εν γένει 
για το νησί.

Η ημερίδα του Συλλόγου 
Νεφροπαθών

Η Ημερίδα πραγματοποιήθηκε από 
τον Σύλλογο Νεφροπαθών Άνδρου με 
θέμα: Δωρεά Οργάνων - Μεταμόσχευ
ση, Νεφρική Νόσοε- Αιμοκάθαρση. Την 
εκδήλωση άνοιξε ο Πέτροε Καλογρίδηε, 
εκ μέρουε των διοργανωτών και συνέχι
σαν την ημερίδα οι ειδικέε επιστήμονεε: 
- Μυρτώ Γιαννοπούλου, Διευθύντρια

Νεφρολόγοε MD, PhD Νοσοκομείο 
«Ευαγγελισμόε - Πολυκλινική», με θέ
μα: Δωρεά οργάνων - Μεταμόσχευση. 
- Κυριακή Σταματέλου, Νεφρολόγοε 
MBA Διευθύντρια Νεφρολόγοε κέντρου 
«ΜΕΣΟΓΕΙΟΣ» Χαϊδάρι, Επικεφαλήε 
Απολογήτρια Εθνικού Συμβουλίου Δι- 
απίστευσηε ΕΣΥΔ, με θέμα: Νεφρική 
νόσοε - Αιμοκάθαρση. - Παναγιώτα 
Τσούγια, Διευθύντρια Νοσηλευτικήε 
Υπηρεσίαε στην εταιρεία Γενικό Νο
σοκομείο Παίδων Π.&Α. ΚΥΡΙΑΚΟΥ, με 
θέμα: Αιμοκάθαρση και παιδί.

Δ. AoTodpns:
"Η μονάδα αιμοκάθαρση5 
αποτελεί μία πρόκληση 
για το νησί μαε"

0 δήμαρχοε Άνδρου, Δ. Λοτσάρηε 
στην τοποθέτησή του, φάνηκε ιδιαίτερα 
χαρούμενοε με την συγκεκριμένη εξέ
λιξη αυτή και τόνισε, ότι "το θέμα τηε 
Υγείαε αποτελεί βασική προτεραιότητα 
για τα νησιά μαε. Η τοπική αυτοδιοίκηση 
είναι έμμεσα εμπλεκόμενη, αφού απο
τελεί κατά βάση κρατική αρμοδιότητα. 
Παρά ταύτα, στην τετραετία που σε λίγο 
τελειώνει, μαζί με τουε αρμόδιουε φο-

ρείε του νησιού αντιμετωπίσαμε την 
πρωτόγνωρη κατάσταση του covid-19, 
κατά γενική ομολογία με ιδιαίτερη επι
τυχία, στηρίξαμε το Κέντρο Υγείαε και 
τα Αγροτικά Ιατρεία. Η μονάδα αιμο- 
κάθαρσηε αποτελεί μία πρόκληση για 
το νησί μαε. Εδώ και χρόνια υπάρχουν 
άνθρωποι οι οποίοι έχουν παλέψει για 
να τα καταφέρουν, θεωρώ ότι η επόμενη 
πενταετία θα αποτελέσει εφαλτήριο, 
ώστε επιτέλουε το όνειρο δεκάδων 
ανθρώπων να γίνει πραγματικότητα. 
Δεσμεύομαι να δουλέψω, μαζί με τουε 
συνεργάτεε μου και με όλουε εσάε για 
την υλοποίηση μιαε τέτοιαε μονάδαε. Το 
χρωστάμε στον Πέτρο, στην Ιωάννα και

σε όλουε τουε υπόλοιπουε μαχητέε τηε 
ζωήε. Προχωράμε μπροστά και χέρι-χέρι 
θα δώσουμε τη μάχη την επόμενη πεντα

ετία, ώστε η μονάδα αιμοκάθαρσηε να 
γίνει πραγματικότητα για τον τόπο μαε."

Η Β. Καραντζοπούλου 
για την πορεία 
τηε δημιουργίαε 
μονάδαε αιμοκάθαρσηε

Ακολούθησε η τοποθέτηση τηε πρόε
δρου του Συλλόγου Γυναικών Άνδρου, 

Βασιλικήε Καραντζοπούλου, η οποία 
αναφέρθηκε στην πορεία τηε δημιουρ-

γίαε μονάδαε αιμοκάθαρσηε ωε τώρα. 
Ανέγνωσε τον χαιρετισμό τηε εταιρείαε 
"Νεφρογένεσιε" η οποία θα χρηματοδο
τήσει και στελεχώσει την μονάδα τηε 
Άνδρου, ενώ ανέφερε όλεε τιε κινήσειε 
που έγιναν από την πρώτη απογραφή 
των νεφροπαθών έωε σήμερα, καθώε 

και τουε φορείε και τουε πολίτεε που 
στήριξαν εμπράκτωε όλη την διαδικα
σία. Τέλοε, η πρόεδροε του Συλλόγου 
Νεφροπαθών Άνδρου, Ιωάννα Λεβαντή, 

εξιστόρησε την περιπέτεια υγείαε τηε, 
έχονταε κάνει δύο μεταμοσχεύσειε καρ- 
διάε και νεφρού. Μία σπουδαία γυναίκα 

υπόδειγμα θάρρουε, καρτερικότηταε και 
καλοσύνηε.

Η Ημερίδα έκλεισε με την απονο
μή ειδικών αναμνηστικών πλακών και 

μενταγιόν στουε Ανδριώτεε Δωρητέε 
Νεφρού. Ακολούθησαν κεράσματα με 
τοπικά εδέσματα και ποτά από χορη- 
γούε τηε εκδήλωσηε με την οργανωτική 
συμβολή του Συλλόγου Γ υναικών Κορ
θίου. Τέλοε, το κοινό είχε την ευκαιρία 
να αγοράσει βιβλία ενισχύονταε τον 
Σύλλογο Νεφροπαθών Ανδρου, ενώ 
πραγματοποιήθηκαν αρκετέε εγγραφέε 
δωρητών οργάνων, μία εκ των οποίων 
και του δημάρχου Ανδρου, Δ. Λοτσάρη.


	ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ
	 Χωρίς παιδοψυχιατρική κλινική η Κρήτη
	 Στελέχωση του ΕΚΑΒ με πυροσβέστες & στρατιωτικούς
	 Κατάρτιση για στελέχη φαρμακοβιομηχανιών
	 Πεθαίνοντας σε ιδιωτική κλινική, περιμένοντας το 166 ξημερωματα Σαββατου
	 Στοίχημα το νέο ΕΣΥ να γίνει... εμείς
	 «Μπαλώματα» στο ΕΚΑΒ μέσω Στρατού και Πυροσβεστικής
	 «Γονάτισαν» οι ηρωικοί γιατροί της Παιδοψυχιατρικής Κλινικής
	 Προ των πυλών η δημιουργία μονάδας αιμοκάθαρσης στην Άνδρο


